

(一) 将下列句子译成英文，并以口头形式表达出来，然后听录音，检查你的答案。

1. 有人向你乞讨要钱时你会怎么办？
2. 很多人因酒后驾车而身亡，是吗？
3. 你平时饮食作息有规律吗？



(一) 将下列句子译成英文，并以口头形式表达出来，然后听录音，检查你的答案。

4. 你认为领养对某些夫妻来说是个不错的选择吗？

5. 你们城市有很多无家可归的人吗？

6. 毕业后你有何打算，自己创业还是找工作？



现在听录音，检查你的答案。

1. 有人向你乞讨要钱时你会怎么办？

What will you do when people beg you for money?

2. 很多人因酒后驾车而身亡，是吗？

Many people get killed because of drunk driving, don't they?

3. 你平时饮食作息有规律吗？

Do you eat and rest regularly?



现在听录音，检查你的答案。

4. 你认为领养对某些夫妻来说是个不错的选择吗？

Do you think that adoption is a good option for some couples?

5. 你们城市有很多无家可归的人吗？

Are there a lot of homeless people in your city?

6. 毕业后你有何打算，自己创业还是找工作？

What do you plan to do after graduation, start your own business or find a job?



(二) 听下面一段对话，回答后面的五个小题，然后以口头形式表达出来。本段对话读两遍。

1. Question: What is the news about George?
2. Question: What is the trend in housing prices, according to the man?
3. Question: How much does George pay for his house every year?
4. Question: How many years will it take George to pay off his house?
5. Question: Which city are the speakers in?



听力原文：

W: Hi, Tom. Have you heard that George had bought a house?

M: Oh, really? Well, I think it's the smart thing to do right now. Housing prices are dropping and the rates are low.



W: But even though prices have dropped, they're still high. They're still more than what an ordinary household can afford.

M: Yeah, that's true. Do you know how much George has to pay every month?



W: 5000 RMB!

听力原文 M: Wow, that's a lot of money. How many years will it take to pay it off?

W: Twenty years. George said they had to live very cheaply.

M: Definitely. But if you want to settle down here in Guangzhou, you need your own house. Actually, in order to do quite a lot of things, you must have a house.



一 热点话

题

现在听录音，检查你的答案。

1. Question: What is the news about George?

Answer: He bought a house.

2. Question: What is the trend in housing prices, according to the man?



Answer: They are dropping and rates are low.

3. Question: How much does George pay for his house every year?

Answer: 60000 RMB.



现在听录音，检查你的答案。

4. Question: How many years will it take George to pay off his house?

Answer: 20 years.



5. Question: Which city are the speakers in?

Answer: Guangzhou.



二 世界与环境

(一) 将下列句子译成英文，并以口头形式表达出来，然后听录音，检查你的答案。

1. 你认为汽油价格未来走向如何？
2. 你的家乡污染问题有多严重？
3. 你知道为了做筷子每天要砍多少棵树吗？



二 世界与环

境



(一) 将下列句子译成英文，并以口头形式表达出来，然后听录音，检查你的答案。

4. 世界上很多城市的水资源都很匮乏，是吗？
5. 你认为哪种能源更有效，风能还是热能？
6. 没有自然资源人类该如何生存？

二 世界与环 境

现在听录音，检查你的答案。

1. 你认为汽油价格未来走向如何？
What do you think gas prices will be like in the future?
2. 你的家乡污染问题有多严重？
How serious is the pollution problem in your hometown?
3. 你知道为了做筷子每天要砍多少棵树吗？
Do you know how many trees are cut down every day to make chopsticks?



二 世界与环境

现在听录音，检查你的答案。

4. 世界上很多城市的水资源都很匮乏，是吗？

There is a water shortage in many cities in the world, isn't there?

5. 你认为哪种能源更有效，风能还是热能？

Which kind of energy do you think is more efficient, wind energy or heat energy?

6. 没有自然资源人类该如何生存？

How could human beings live without natural resources?



二 世界与环

(二) 听下面一段对话，回答后面的五个小题，然后以口头形式表达出来。本段对话读两遍。

1. Question: How do the people in the man's country conserve water?
2. Question: How much water does a washing machine usually consume each time it is used?
3. Question: What does the woman think is the biggest environmental problem in her country?
4. Question: What is the major source of air pollutants, according to the woman?
5. Question: Why have factories become cleaner?



以上内容仅为本文档的试下载部分，为可阅读页数的一半内容。如要下载或阅读全文，请访问：<https://d.book118.com/086041203003010100>